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fractie(s) Inwonersbelangen
onderwerp Onveilig parkeren langs de Leidsestraatweg

Vraag
1. Wat gaat de provincie onderzoeken en wanneer kunnen wij de uitkomst hiervan 

verwachten/ wat is de huidige stand van zaken?

Antwoord
De provincie heeft als wegbeheerder onderzocht in hoeverre zij het opheffen van de 
parkeerstrook als mogelijkheid zien. De provincie heeft aangegeven dat de omschreven 
klachten bij hen niet bekend zijn. Daarnaast hebben zij zorgen over nadelige effecten bij het 
verwijderen van het langsparkeren, zoals het parkeren van bezorgdiensten in de berm. 
Bovendien vraagt de provincie zich af of alle bewoners deze wijziging wel willen aangezien 
sommige bewoners een eigen inrit hebben en deze willen behouden, waardoor de kans blijft 
bestaan dat er geparkeerd gaat worden in de berm. De conclusie is dat de provincie als 
wegbeheerder momenteel geen aanleiding ziet om iets te wijzigen aan de situatie. 

Vraag
2. Is de grond van de zoutopslag nu eigendom van de gemeente?

Antwoord
Het voormalige zoutopslagterrein aan de Leidsestraatweg waar nu een parkeerterrein is 
gerealiseerd is in eigendom van de gemeente. 

Vraag
3. Graag serieus kijken (indien nodig samen met provincie) naar de gevaarlijke situatie aldaar en

situatie ter plaatse veiliger maken, komen daar extra parkeerplekken? 

Antwoord
Voor de gemeente is er onvoldoende aanleiding om extra parkeerplaatsen te realiseren. 
Op het moment dat wij extra parkeerplaatsen gaan aanleggen, wat een kostbare 
maatregel is en bovendien ten koste gaat van groen, is het belangrijk dat deze kosten 
opwegen tegen het oplossen van een probleem. Dit probleem herkent de provincie als 
wegbeheerder niet. De Leidsestraatweg en de parkeerplaatsen langs de weg zijn in beheer
van de provincie Utrecht. Zij gaan daarmee ook over de veiligheid van de betreffende 
parkeerplaatsen. De provincie heeft de situatie onderzocht en daaruit blijkt dat het veilig 
is. Zie voor de beoordeling van deze situatie de reactie onder punt 1. De provincie heeft 
wel aangegeven te willen meewerken aan opheffen van de parkeerstrook, maar pas als 
extra parkeerplaatsen zijn gerealiseerd en alle bewoners achter de maatregel staan. Voor
de gemeente is er onvoldoende aanleiding om extra parkeerplaatsen te realiseren. De 
conclusie is dat er op dit moment geen extra parkeerplaatsen komen.
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